



网站首页

政府信息公开

新闻动态

网上办事

互动交流

专题专栏

当前位置：首页 > 政府信息公开 > 法定主动公开内容 > 公共资源配置领域公开 > 招标信息（基本、资质信息）

西部陆海新通道广西普通国省干线公路服务能力提升工程总采购公告

2022-03-14 15:48 来源：广西公路利用新开发银行贷款项目管理办公室

【字体：大 中 小】

打印

中国 广西壮族自治区

西部陆海新通道广西普通国省干线公路服务能力提升工程

（广西路网改造提升计划）

日期：2022年3月14日

中华人民共和国已申请新开发银行(NDB)为西部陆海新通道广西普通国省干线公路服务能力提升工程项目提供五亿美元的贷款，并将资金用于支付项目下采购的货物、工程、咨询服务等相关内容。项目旨在加强广西公路网通行能力和质量的提升。

项目主要包含以下内容，所有工程建设和货物到货地点均在广西区域范围内：

项目I部分（子项目A）：路网能力提升。该部分包括新建4个路段共约100公里，拟建等级为二级公路。

项目II部分（子项目B）：公路养护和服务能力提升。该部分包含公路路面服务能力提升工程、公路网结构改造安全能力提升工程。（1）公路路面服务能力提升工程项目涉及45条国省道，共计大中修里程1636公里；（2）公路网结构改造安全能力提升工程主要包括4项内容，即：连续长陡下坡路段整治、地质灾害整治、桥梁防护整治、公路标线缺失整治。

项目III部分（子项目C）：机构能力建设和项目管理支持：该部分内容包括项目管理支持、机构能力建设和公路网信息化建设，其中能力建设通过咨询服务、培训和研讨等形式进行。

新开行贷款下的合同采购将按照其采购政策要求，并遵照《中华人民共和国招标投标法》、《中华人民共和国招标投标法实施条例》进行。

在条件具备时，公开竞争性招标合同具体采购公告将在如下网站公布：广西壮族自治区公共资源交易中心网站（<http://gxggzy.gxzf.gov.cn/gxzbw/>）、广西壮族自治区招标投标公共服务平台（<http://zbtb.gxi.gov.cn:9000/>）、中国招标投标公共服务平台（<http://www.cebpubservice.com/>）和广西壮族自治区交通运输厅政府门户网站（<http://jtt.gxzf.gov.cn/>）。

有意向为上述项目提供货物、工程和咨询服务且来自新开发银行成员国的合格公司，或有公司需要了解涉及按现行政法规注册公司相关资质要求等其他信息，可联系项目单位。

项目单位：广西公路利用新开发银行贷款项目管理办公室

联系人：何先生、陈女士

地址：广西南宁市青秀区云景路39号新发展大厦

电话：+86-771-5828361

传真 : +86-771-2500235

邮箱 : xlgshyb@126.com

General Procurement Notice of Guangxi Regional Road Network Improvement Program

Guangxi Regional Road Network Improvement Program

Guangxi Zhuang Autonomous Region

The People' s Republic of China

General Procurement Notice

Date: March, 14, 2022

The People' s Republic of China has applied for financing in the amount of USD 500 million equivalent from the New Development Bank (NDB) toward the cost of Guangxi Regional Road Network Improvement Program (the Program) and it intends to apply the proceeds to part of the payments for goods, works, consulting services and other related activities to be procured under this program. The Program aims to enhance the capacity and quality of the road network in the Guangxi Zhuang Autonomous Region.

The Program includes the following key components and all the related construction and delivery will be within Guangxi :

Component I: Network capacity improvement, which consists of the construction of 4 new road sections with a total length of around 100 km for updating as Class II roads.

Component II: Maintenance and service improvement, which includes the rehabilitation works of roads to improve pavement quality & safety features.(1) The pavement improvement works involves those major and medium repairs for 45 national and provincial road sections with a total length of about 1,636 km; and (2) the safety improvement works covers those 4 aspects: continuous long and steep downhill road section improvement, geological disaster improvement, bridge protection improvement, and road marking missing improvement.

Component III: Institutional capacity and program management support, which includes program management support and capacity building for the implementing entities by way of consulting service and training & workshops, as well as the development of an integrated road management information system.

Procurement of contracts financed by NDB under this Program will follow NDB Procurement Policy, and will be carried out in accordance with "The Bidding Law of the People's Republic of China "and "Regulations on the Implementation of the Bidding Law of the People's Republic of China" .

Specific procurement notices for contracts subject to open competitive bidding will be announced, when they become available, on Guangxi Public Resources Trading Center (<http://gxggzy.gxzf.gov.cn/>) , Guangxi Zhuang Autonomous Region Tendering and Bidding Public Service Platform

ETC



(<http://zbtb.gxi.gov.cn:9000/>) , China Tendering and Bidding Public Service Platform
(<http://www.cebpubservice.com/>) and Government official website of Department of Transport of Guangxi Zhuang Autonomous Region (<http://jtt.gxzf.gov.cn/>) .

Interested eligible firms from NDB member countries who would wish to be considered for the provision of goods, works and consulting services under the Program, or those requiring additional information related to qualifications including mandatory registration of firms following local regulations, should contact the Project Entity at the address below:

Project Entity : Guangxi Roads NDB Loan Project Management Office

Contact Person: Mr. He / Ms. Chen

Address: New Development Building, No.39 of Yunjing Road, Qingxiu District, Nanning, Guangxi Zhuang Autonomous Region, People's Republic of China,

Telephone: +86 771 5828361

Fax : +86 771 2500235

E-mail : xlgsbyb@126.com



网站地图 主办：广西壮族自治区交通运输厅
地址：广西壮族自治区南宁市兴宁区新民路67号
电话：0771-2115002 E-mail: gxjttbgs@163.com



桂公网安备 45010202000280号 桂ICP备06001285号 网站标识码 4500000008